

《单词百科:prefabricated是什么意思?prefabricated怎么发音?prefabricated的解释和用法》

英语单词prefabricated是什么意思?prefabricated怎么读?prefabricated怎么发音?简答网为您整理了prefabricated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



prefabricated怎么读

prefabricated的读音:[pri: fæbr ke t d]

prefabricated的意思

- 1、adj. (建筑物、船等) 预制构件的;
- 2、v. 预制(prefabricate的过去式和过去分词);

prefabricated的双语例句

1、 This paper presents the structure of bridge girder erection machine and the assembly of prefabricated sections.

本文介绍节段拼装架桥机的构造以及预制节段梁拼装施工等内容.

2、 The company prefabricated sections of houses and moved them to building sites for workers to assemble.

公司预制好房屋的各个部件,然后运到建筑工地由工人们将其组装起来.

3、 We at Redmire Stables are specialists in the design and manufacture of prefabricated equestrian buildings.

马房地席在加拿大制造多年在北美洲被广泛应用.

4、 Two huge prefabricated harbors , each as large as Dover Harbor , were built for emplacement invasion beaches.

为夺取海滩时充作炮台,
他们还建造了两个与多佛码头一般大小的巨大的水泥预制码头.

5、 Prefabricated house is a kind of light steel structure modular house with the steel sandwich panel.

活动板房是一种采用彩钢夹芯板的轻钢结构移动房屋.

6、 Plus a huge hollow viaduct basic form of prefabricated Liang Building appearance is Yong fat.

高架桥基本采用立柱加空心预制板梁构成,建筑外型显得雍肿.

7、 Studied the joint rigidity which affects deformation characteristics of prefabricated arc board of freezing well.

研究了影响冻结井预制弧板井壁变形特性的接头刚度.

8、 Prefabricated prestressed squared piles are very often used in wharf engineering.

码头工程中桩基设计经常使用预应力空心方桩.

9、 ...high-quality, Scandinavian prefabricated wooden homes.

斯堪的纳维亚优质的预制木屋

10、 Only such a prefabricated being can then come to address me.

仅仅是这样一个预先建构的存在才能够与我言说.

11、 Apply to the local steel plants, factories and construction prefabricated units reinforced by the processing production.

本机适用于钢筋加工厂, 预制构件厂及建筑工程用钢筋的加工生产.

12、 The prefabricated house offers really spacious rooms where landscape is part of the house.

这个预制房提供的房间实在很独特,使得风景成为房屋的组成部分.

13、 Objective To present the predomination and surgical procedures of prefabricated radial flaps for reconstruction of lips.

目的探讨预构前臂皮瓣再造唇的形态设计和外科操作技巧.

14、 a prefabricated house

预制装配式房屋

15、 Installation of prefabricated units and other works in progress to coordinate closely.

预制构件的安装和其他工程的施工进度要配合默契.

16、 All the prefabricated components have passed the state quality test.

预制件已经全部通过国家的质量检查.

17、 This load supporting prefabricated wall consists of a plate reinforced along its boundaries by a frame.

这承重预制墙,由一薄板及沿其周界有一加固用的框架所组成.

18、 A new method of launching caissons prefabricated on land is introduced in the paper.

本文介绍陆域预制沉箱的一种新的出运下水方法.

以上是简答网为您整理的prefabricated怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于prefabricated的用法、prefabricated的释义、prefabricated的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prefabricated>

